



KENYATAAN TAWARAN

No. Rujukan Iklan : BPPA (Perolehan) / 03-2018 (NOVEMBER : 04)

Tawaran adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar di dalam bidang seperti di bawah yang pendaftarannya masih berkuatkuasa bagi menjalankan kerja-kerja / perkhidmatan / pembekalan seperti di bawah :-

Bil	Tajuk Projek	Taraf Syarikat	Syarat Pendaftaran	Penjualan Dokumen	Harga Dokumen	Tarikh & Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Tutup
1	KONTRAK DUA (2) TAHUN PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN PENYAMAN UDARA JENIS <i>MULTI SPLIT</i> JENAMA <i>DAIKIN SYSTEM VRV II</i> DI KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR	Khas Bumiputera	Memegang Perakuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang masih sah. Kod Bidang KKM : 220301 (Alat Hawa Dingin) - (window/split/berpusat) (SILA BAWA SIJIL ASAL & SALINAN)	Tempat Pembayaran: Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, KUIS Tempat Pengambilan Dokumen: Pejabat Bahagian Pembangunan & Pengurusan Fasiliti, Aras 2, Blok Pentadbiran, KUIS	RM 20.00	Lawatan Tapak diwajibkan : Tarikh : 15/11/2018 Masa: 10.00 Pagi Tempat Berkumpul: Garlic Stage, Belakang Auditorium Zainuddin Jaffar, Blok Pentadbiran, KUIS	Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, KUIS 22/11/2018 Jam 3.00 Petang Peti Sebut Harga No : 04

Naskah meja tawaran boleh disemak di Pejabat Bahagian Pembangunan & Pengurusan Fasiliti, Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor, pada waktu seperti berikut :

Isnin - Khamis : 9.00 pagi - 12.30 tengahari dan 2.30 petang hingga 4.30 petang.
 Jumaat : 9.00 pagi-12.00 tengahari dan 3.00 petang hingga 4.30 petang.

Bayaran bagi pembelian Dokumen Sebut Harga adalah dalam bentuk Wang Tunai sahaja. Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Untuk maksud ini, kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya hendaklah membawa surat pelantikan sebagai pembekal/Kontraktor berdaftar di bawah Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) yang masih sah. Dokumen Sebut Harga yang telah sempurna diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri, ditulis tajuk di sebelah kiri atas sampul surat dan dialamatkan kepada:

PEJABAT BENDAHARI,
 ARAS 1, BLOK PENTADBIRAN,
 KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR
 BANDAR SERI PUTRA,
 43000 KAJANG, SELANGOR DARUL EHSAN

Dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebut Harga No. 04** di Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor, Bandar Seri Putra, 43600 Bangi, Selangor Darul Ehsan tidak lewat dari jam 3.00 Petang seperti tarikh tutup di atas.
Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.